
Beste mensen,  
hierbij namens Parkwijk onze reactie op het rapport voor de bijeenkomst op 13 oktober.  
 
Wij zijn vrijwel geheel akkoord met het rapport van de Rekenkamercie. Nog een paar 
nuances.  
 
Er zijn verschillende vormen van contact van bewoners met de Gemeente.  
1: rechtstreeks vanuit 1 persoon  
2: rechtstreeks vanuit een groep  
3: rechtstreeks vanuit het Bewonersplatform  
4: rechtstreeks vanuit een groep met ondersteuning van het Bewonersplatform   
5: rechtstreeks vanuit 1 persoon met ondersteuning van het Bewonersplatform  
 
Insteek kan zijn een initiatief vanuit het BPF of vanuit een persoon of groep met deelname 
BPF of zonder deelname BPF.  
BPF hoeft niet bij alles betrokken te zijn, initiatief ligt in principe bij de bewoners. De 
Gemeente seint ons wel in als er iets speelt, maar geen verplichte deelname BPF. Daar is 
soms de tijd of de expertise niet aanwezig.  
 
Het gaat niet alleen om projectontwikkelaars, hoewel daar de laatste jaren wel de meeste 
aandacht naar toe gaat. Verkeer, groen, veiligheid en ouderen,  zijn ook zeer actuele 
onderwerpen, waar juist de bewoners baat bij kunnen hebben.   
 
Niet alles moet geformaliseerd worden, goede contacten zijn vaak voldoende.  
Laten we met elkaar omgaan als mensen. Vertrouwen en contact houden. Elkaar 
accepteren zoals we zijn en koester de diversiteit.  
Parkwijk heeft zeer goed contact met de wijkwethouder en de wijkadviseur. We houden 
elkaar goed op de hoogte. Wel is het zo dat nog niet alle ambtenaren de juiste houding 
hebben richting de bewoners en zich soms te veel willen verschuilen achter de regels. 
Flexibiliteit en praktisch en logisch denken zijn eigenschappen die iedereen moet willen 
uitdragen. Dit heet Samenspel.  
 
Heel goed de opmerking dat een BPF geen extra bestuurslaag is, maar een ondersteunend 
orgaan.  
 
Nog 1 punt toevoegen  
Zorgpunt is de bezetting van een BPF. Het is vrijwilligerswerk dat best veel tijd kan kosten 
met veel diversiteit, zowel in onderwerpen als in wijken binnen 1 BPF.  
Niet te vergeten de leeftijd. Meestal zijn het ouderen die het bestuur vormen.  
 
Ik heb op Gooi TV een interview gezien over burgerparticipatie en het rapport van de 
Rekenkamercie. Er waren twee vertegenwoordigers van de Raad. 1 van D66 en 1 van de 
PvdA. Verwarrende was dat ze niet weten dat we een Bewonersplatform zijn en geen 
Burgerplatform of Buurtplatform. Accent ligt op de bewoners.  Klinkt ook toegankelijker. 
Stadsraad en Dorpsraad zijn benamingen, maar het blijven Bewonersplatforms. 
 



Ook de Raad moet nog leren omgaan met betrokkenheid van bewoners, wel of niet via een 
BPF.  
 
Strekking van Burgerparticipatie is dat Bewoners kunnen participeren in de activiteiten van 
de Gemeente en de Raad. Dat kan zijn meedenkend en betrokkenheid, maar ook initiërend. 
Vooral met een positieve insteek. Bewoners en BPF's zijn niet bepalend en dus geen 
bestuurslaag. Dat moet de Raad zijn en zij moeten de bewoners erbij betrekken.  
 
Vriendelijke groet,  
Kees Scheltes  
Voorzitter BPF Parkwijk   
 


